



Ref: 180/22

Date: 14/04/2022

(Unofficial Translation)

The Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations Office at Geneva presents its compliment to the Secretariat of the United Nations, Office of High Commissioner for Human Rights, Special Procedures Branch, and with reference to the joint communication from special procedures Ref: AI IRQ 1/2022 dated 02 February 2022, with regards to the information that was received by the mandate holders concerning the arrest and detention of **Mr. Ammar Al-Helfi**, has the honour to inform the esteemed Special Procedures that Mr. Al-Helfi has been released in bail, and the lawsuit is still under investigation by the competent court.

The Permanent Mission of the Republic of Iraq avails itself of this opportunity to renew to the Secretariat of the United Nations, Office of High Commissioner for Human Rights, Special Procedures Branch, the assurances of the highest considerations.



Geneva, 14 April 2022

**The Secretariat of the United Nations, Office of High Commissioner
for Human Rights, Special Procedures Branch, Geneva**





Ref: 180/22

Date: 14/04/2022

تهدي الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف أطيب تحياتها الى أمانة الأمم المتحدة، مكتب المفوضية السامية لحقوق الانسان، قسم الاجراءات الخاصة، وبالإشارة إلى الرسالة المشتركة للإجراءات الخاصة تحت المرجع (IRQ 1/2022) بتاريخ 02 شباط 2022، فيما يتعلق بالمعلومات التي تلقاها المكلفون بالولايات بشأن اعتقال واحتجاز السيد **عمار الحلفي**، تتشرف بإبلاغ أصحاب الولايات الموقرين بان السيد الحلفي قد تم الافراج عنه بكفالة، ولا زالت القضية قيد الدقيقات من قبل المحكمة المختصة.

تغتنم الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف هذه المناسبة لتعرب لأمانة الأمم المتحدة، مكتب المفوضية السامية لحقوق الانسان، قسم الاجراءات الخاصة عن فائق تقديرها واحترامها.



جنيف 14/نيسان/2022

أمانة الأمم المتحدة، مكتب المفوضية السامية لحقوق الانسان،

قسم الاجراءات الخاصة

